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Ze durven wel, die Dedemsvaarters. 
Willen ze een feestje houden voor 
de eigen inwoners en dan de hele 
gemeente daarvoor laten opdraaien. 
Maar slim bedacht.

De gemeente Hardenberg stelt jaar-
lijks 75.000 euro beschikbaar voor 
het organiseren van evenementen. 
Niet alles wordt natuurlijk door de 
lokale overheid betaald, slechts een 
deel. Voor kleine evenementen is 
55.000 euro beschikbaar, voor grote 
20.000. Dat hadden B&W liever 
andersom gezien, maar de raad 
heeft dat nu eenmaal zo besloten. 
Voor een bijdrage uit de pot ‘grote 

evenementen’ hebben zich twee 
organisaties gemeld. De Promotie 
Stichting Dedemsvaart wil graag 
subsidie voor het evenement De-
demsvaart United, welcome to the 
Vaort. Dat moet wel een internati-
onaal evenement zijn, als je kijkt 
naar het gebruik van Nederlandse, 
Engelse en Neder-Saksische woor-
den. Maar dat valt tegen. Het is een 
kunst- en cultuurfestival voor lokaal 
talent, aangekleed met lokaal eten 
en drinken en ondersteund door 
ervaren muzikanten. Het moet 
plaatsvinden in het park bij het 
vroegere gemeentehuis. En wat is 
de bedoeling van het festival? De 
regio kennis laten maken met de 
onontdekte parel Dedemsvaart, met 
zijn gastvrijheid, ondernemerschap 
en gezelligheid. Dat een dorp na 170 

jaar een onontdekte parel is in de 
regio, is natuurlijk niet voor niets, 
maar aan grootheidswaanzin heeft 
het deze regio zelden ontbroken. 
Ook nu niet, kijk maar even naar 
de plannen van de nieuwe water-
sportvereniging Hardenberg die 
van de mooie(?) stad Hardenberg, 
gelegen aan de mooie(?) rivier de 
Vecht met een rijk(?) vaarverleden 
(alle schepen met Bentheimer 
zandsteen passeerden het stadje) 
een watersportcentrum willen ma-
ken: Havenstad aan de Vecht. Maar 
goed, je moet iets te dromen hebben 
en als over 25 jaar de haven weer 
is uitgegraven, de Voorstraatbrug 
is vervangen door een ophaalbrug 
en het centrum van Hardenberg 
overspoeld wordt door vaartoeristen 
lachen ze iedereen uit.

O ja, de Dedemsvaarters krijgen 
de subsidie niet. Te kleinschalig 
evenement en te veel lokaal gericht.

De andere aanvraag kwam van een 
comité dat een etappe van Olym-
pia’s Tour naar Hardenberg wil 
halen. Hoewel er maar 20.000 euro 
beschikbaar is, vragen ze 25.000 
euro. Die denken zeker dat B&W 
niet kunnen rekenen. Olympia’s 
Tour is een wielerevenement voor 
renners onder de 23 jaar, waarvan 
een stuk of wat volgend jaar prof 
worden, is de verwachting. En daar 
komt-ie weer: de stip aan de horizon 
is dat we over een jaar of vier bij de 
Tour de France kijken naar renners 
die in Hardenberg aan Olympia’s 
Tour hebben deelgenomen. Nou, 
daar wordt u wel even stil van, niet 

waar. Veel bezoekers, veel media-
aandacht en nog educatief ook, want 
als side-event (het bijprogramma, 
bedoelen ze) willen ze dat peuters 
en kleuters deelnemen aan een 
loopfietsjesparcours en dat basis-
schoolleerlingen kunnen fietsen 
op een KNWU-parcours. Topsport 
inspireert breedtesport, ik hoor het u 
zeggen. Om zo’n evenement kun je 
niet heen, zou je denken. En dat doet 
het gemeentebestuur dan ook niet. 
Een tijdrit tussen Hardenberg en 
Mariënberg en een etappewedstrijd 
met start en finish in Dedemsvaart. 
Daar heeft men wel die 20.000 
euro en wat ambtelijke hand- en 
spandiensten voor over. En zo krijgt 
Dedemsvaart toch nog iets uit de 
grote pot.

HARDENBERG - In de ge-
meente Hardenberg wordt meer 
muziekonderwijs gegeven op 
basisscholen dan elders in Ne-
derland. Ruim 60 procent van 
de basisscholen in de gemeente 
doet mee aan het Impuls Muziek-
project.  In heel Nederland ligt dit 
percentage op 20 procent. Stich-
ting Hafabra Muziekonderwijs 

Veel jongeren op Familiedagen

De orgels van Johannes de Heer waren té aantrekkelijk voor amateurorganisten om er zomaar aan voorbij te lopen.

De Huishoudbeurs voor reformato-
rische gezinnen en senioren, wordt 
in de volksmond de familiebeurs in 
de Evenementenhal genoemd. En 
daar zijn de orthodoxe christenen 
best een beetje trots op. Meer dan 
20.000 mensen uit plaatsen als 
Staphorst, Veenendaal, Barneveld, 
Werkendam en Urk, die slenteren 

HARDENBERG - De eerste twintig jaar zit de beurs Familiedagen in 
Hardenberg wel gebeiteld. En waarschijnlijk ook wel in Gorinchem, 
waar sinds 2009 de beurs voor leden van de gereformeerde gezindte om 
het jaar wordt gehouden. Vorige week woensdag, donderdag en vrijdag 
bestond een groot deel van de bezoekers uit kinderen en jongeren. En 
die laatste groep was er over het algemeen vrijwillig.

langs de kraampjes van de 130 
standhouders, die luisteren naar 
orgelmuziek of panfluit, die vragen 
stellen aan vertegenwoordigers van 
politieke partijen als SGP, Jezus 
Leeft en ChristenUnie, informatie 
inwinnen over christelijke cam-
pings in Hardenberg en gul geven 
aan allerlei hulporganisaties voor 

verdrukte christenen. En die hun 
kinderen met een gerust hart laten 
spelen en ravotten op springkussens 
of op paardjes op wielen laten rijden 
van kinderboerderij De Drentse 
Koe, omdat er veel toezicht is.

Of er nog wel hoeden worden ver-
kocht, was de vraag aan de verkoop-
ster van Kerktas uit Maartensdijk. 
Steeds meer, vertelde ze, en niet 
alleen omdat de hoed op zondag 
gedragen moet worden, maar ook 
op doordeweekse dagen zag je 
ze in haar dorp Bilthoven steeds 
vaker. Ook bij meisjes en jonge 

vrouwen? Juist bij die groep, om-
dat het aanbod steeds eigentijdser 
wordt. Kleding was trouwens een 
gewild artikel bij de vrouwelijke 
beursbezoekers, die soms met het 
hele gezin waren gekomen maar 
even vaak alleen met dochter, zus 
of buurvrouw omdat ze hun mannen 
hadden thuisgelaten. In dat opzicht 
is de Familiebeurs vergelijkbaar 
met de Huishoudbeurs in Amster-
dam. Maar er is ook een verschil: 
op de beurs in Hardenberg kent een 
groot deel van de bezoekers elkaar. 
En dat is bij de beurs in de RAI in 
Amsterdam niet het geval.

Muziekonderwijs in de lift
Hardenberg (harmonie-fanfare-
brassband) organiseert  namens 
de elf hafa-muziekverenigingen 
in de gemeente dit muzikale on-
derwijs op de basisscholen.

Met de landelijke subsidierege-
ling ‘Impuls muziekonderwijs’ 
van het Ministerie van OC en W 
kunnen scholen investeren in meer 

en beter muziekonderwijs op de 
basisschool. Deze subsidieregeling 
sluit aan bij de landelijke beweging 
Méér Muziek in de Klas, waarvan 
koningin Màxima voorzitter is. 
Deze beweging, die uit publieke 
en private partijen bestaat, zet zich 
in voor meer muziekonderwijs op 
basisscholen.
 
Subsidieregeling
Stichting Hafabra Muziekonderwijs 
Hardenberg heeft de scholen in 

Hardenberg  een plan voorgelegd, 
op basis waarvan een beroep ge-
daan kan worden op deze lande-
lijke subsidieregeling om meer 
muzieklessen te kunnen geven. De 
basisscholen in de gemeente hebben 
daar massaal gebruik van gemaakt 
en een aanvraag ingediend. Hafa-
bra zorgt voor de muziekdocenten, 
de muziekverenigingen zorgen 
ervoor dat de instrumenten op de 
scholen komen. Stichting Hafabra 
Muziekonderwijs Hardenberg heeft 

voor alle belangstellenden  een 
boekje gemaakt met alle gegevens 
over de organisatie en inhoud van 
het  Impuls Muziek-plan in de 
gemeente Hardenberg. Met daarin 
een overzicht van de reacties van de 
scholen en de kinderen.  De eerste 
exemplaren van dit boekje worden 
donderdag 2 maart overhandigd.

redactie@sallander.nl

Kortweg

Trainer - Gerjan Heerkes, oud-
trainer van volleybalvereniging 
Kangeroe uit Hardenberg, vertrekt 
bij TV Nordhorn. Zijn verhui-
zing dit voorjaar naar Beerzerveld 
maakt het voor hem onmogelijk de 
Duitse damesploeg nog te blijven 
trainen. Heerkes is geboren in 
Gramsbergen, heeft zelf op redelijk 
niveau volleybal gespeeld en is na 
zijn Kangeroe-periode werkzaam 
geweest als trainer in Westerbork, 
Dwingeloo, Beilen, Emlichheim, 
Geesteren en de laatste twee seizoen 
in Nordhorn. Bij die ploeg spelen 
ook enkele Nederlandse speelsters. 
Het werk van Heerkes is de Duitse 
ploeg zo goed bevallen dat ze bij 
hun zoektocht naar een opvolger 
ook Nederlandse trainers vragen 
zich te melden.

Stadsmuur – De stadsmuur van 
Hardenberg is voor het zomersei-
zoen weer in oude staat hersteld. 
Dat heeft de gemeente beloofd. 
Vorig jaar herfst is een deel van de 
muur ingestort. De gemeente heeft 
toen de Rijksdienst voor Cultureel 
Erfgoed (RCE) gevraagd de oor-
zaak te onderzoeken en te adviseren 
over het herstel. In de winter moet 
niet gerestaureerd worden, was 
het advies van de RCE, zodat de 
gemeente wacht op hogere tem-
peraturen. Wat de oorzaak van het 
instorten was is nog niet bekend.

Voetbal – HHC heeft zich zaterdag 
gerevancheerd voor de mindere 
wedstrijden eerder dit kalenderjaar. 
Hoewel het aantal doelpunten nog 
wel wat aan de magere kant was (de 
hoeveelheid kansen was groot), wa-
ren de twee die tegen Spakenburg 
werden gescoord voldoende voor 
de overwinning, voldoende voor 
het zelfvertrouwen en voldoende 
voor de supporters om weer geloof 
in klassenbehoud te krijgen. Een 
sterk middenveld en een robuuste 
verdediging waren de ingrediënten 
voor een mooi middagje Boshoek. 
Spakenburg daarentegen moet zich 
echt zorgen gaan maken. Niet alleen 
vanwege het verlies, maar vooral 
vanwege het matige spel. Zaterdag 
4 maart spelen de Hardenbergers 
om 18.00 uur in Alkmaar tegen de 
ongenaakbare koploper Jong AZ.


